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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z I i II sesji. 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Uchwały 

a. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

Gminy Miłoradz.  

b. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zryczałtowanych diet dla 

radnych Gminy Miłoradz. 

c. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Miłoradz. 

d. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miłoradz na okres od 1.03.2011r. do 28.02.2012r. 

e. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z 

upływem 2010 roku. 

f. Nr III/ /10 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 

(zmiana VIII). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

11. Zakończenie obrad. 

            

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski otworzył III 

Sesję Rady Gminy Miłoradz. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski powitał 

przybyłych Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów i pracowników urzędu (listy 

obecności stanowią załącznik Nr 1 i 2 do protokołu), stwierdził na podstawie 

listy obecności radnych prawomocność obrad – na stan 15 radnych udział w 

posiedzeniu bierze 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski odczytał 

porządek obrad III Sesji, następnie zapytał, kto z radnych ma uwagi do porządku 

obrad. 

 

Radna Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska zwróciła się z pytaniem do 

Przewodniczącego Rady Gminy Pana Tadeusza Majewskiego, jakie komisje 
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zajmowały się projektami uchwał i jakie jest ich stanowisko do projektów 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski wyjaśnił, że 

na Konwencie Przewodniczących Rady Gminy zaproponował wspólną komisję 

rady gminy przed sesją. Konwent zaopiniował, że wzrost opłaty za ścieki o 2gr. 

netto oraz projekty innych uchwał nie wymagają zwoływania wspólnej komisji. 

Poinformował, że wszystkie projekty uchwał na dzisiejszą sesję zostały 

zaopiniowane przez Komisję Finansową, a nadto każdy radny może na sesji 

zabrać głos na temat każdej uchwały. 

 

 Radna Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska wyraziła opinię, że w praktyce 

nad projektami uchwał pracują komisje, które zostały powołane na ostatniej 

sesji. Ponadto odbyło się posiedzenie Konwentu Przewodniczących Rady 

Gminy. Przewodniczący komisji Rady Gminy mieli czas aby zwołać oraz odbyć 

posiedzenia w komisjach i określić swoje stanowiska w sprawie projektów 

uchwał tzw. okołobudżetowych (diety radnych, sołtysów, wynagrodzenie 

wójta). Stwierdziła, że wniosku do porządku obrad nie składa. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poddał pod 

głosowanie proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad w głosowaniu jawnym został przyjęty 11 

głosami za, 1 głosem przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski zwrócił się 

do Radnych z pytaniem, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzednich I i II 

Sesji.  

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że należy opisać w protokole z I sesji 

dokładnie sposób przeprowadzenia głosowania – radni, byli wyczytywani z 

imienia i nazwiska następnie podchodzili, podpisywali się na liście, a następnie 

otrzymywali kartę do głosowania i dokonywali skreślenia w kabinie do 

głosowania.  

Wyraził opinię, że głosowanie tajne powinno odbywać się poprzez rozdanie kart 

radnym i dokonanie skreślenia, a nie dokonywanie skreślenia w kabinie 

wyborczej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołów z I i II sesji ze zgłoszoną poprawką Radnego 

Pana Ryszarda Bolka o dokładnym opisie sposobu głosowania. 
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Protokoły z I i II Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym zostały 

przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski przedstawił 

informację o pracy między sesjami, stwierdził, że z wójtem złożył wizytę 

Wójtowi Gminy Malbork. Tematem spotkania było określenie wspólnych 

działań na najbliższe lata, do których należy zaliczyć: 

 remont drogi powiatowej na odcinku Pogorzała Wieś – Grobelno, 

 odmulenie rzeki Świętej, 

 wykonanie kanalizacji odprowadzającej ścieki z naszej gminy do 

oczyszczalni w Malborku, jeżeli ta koncepcja zostanie wybrana przez 

radnych.  

 

Ad. 6 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w okresie między sesjami uczestniczył w 

spotkaniach opłatkowych organizowanych przez różne instytucje np. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Kończewicach. 

Poinformował, że przed świętami zostały sprzedane przez komornika budynki 

po byłym zakładzie MAGRA, podpisanie aktu notarialnego odbędzie się na 

początku stycznia przyszłego roku. 

Stwierdził, że w dniu jutrzejszym ma odbyć się przetarg na sprzedaż budynku 

po byłej poczcie w Miłoradzu. Cena wywoławcza budynku 110 tys. zł. 

Ponadto Urząd Marszałkowski przyjął dokumentację zakończenia programu 

Odnowy wsi, obecnie czekamy na zwrot środków finansowych przyznanych na 

ten projekt. 

Stwierdził, że w ramach programu LEADER występują problemy z akceptacją 

prac związanych z doprowadzeniem wody i energii elektrycznej do terenu 

rekreacyjnego w Pogorzałej Wsi. 

Poinformował, że od nowego roku w urzędzie będą funkcjonowały trzy 

wydziały: 

1. Wydział Finansowy kierownikiem Skarbnik Gminy Pani Marzena 

Jendernalik, 

2. Wydział Administracyjny kierownikiem Sekretarz Urzędu Pan Rajmund 

Kossarzecki, 

3. Wydział Rozwoju kierownikiem Pan Emil Jędrzejewski. 

 

Ad. 7  

Sołtys sołectwa Bystrze Pani Karolina Zarobkiewicz – Weiher 
poinformowała, że na terenach kolejki wąskotorowej planuje się położenie sieci 

kanalizacyjnej i zapytała się, czy teren po byłej kolei wąskotorowej jest przejęty 

na własność przez gminę. 

 

Radny Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że budynek po byłym barze w 

Gnojewie po ostatnich mrozach i opadach śniegu ulega szybkiej degradacji i 
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stanowi zagrożenie. Poprosił aby gmina podjęła działania w zabezpieczeniu tego 

obiektu celem uniknięcia zagrożenia. 

  
Radny Pan Ryszard Bolek zapytał się, kto jest obecnie właścicielem kolejki 

wąskotorowej i jakie są możliwości przejęcia tych terenów przez gminę. 

 

Radny Pan Tomasz Żuchowski poinformował, że po terenie sołectwa Bystrze 

architekt od każdego mieszkańca zbierał oświadczenia związane z projektem 

kanalizacji. Następnie zapytał się z jakich pieniędzy opłacono to zadanie skoro 

w bieżącym roku na kanalizację Bystrza w budżecie nie przewidziano żadnych 

środków finansowych.  

 

Radna Pani Sylwia Grabowska przytoczyła wypowiedź wójta udzielonej 

gazecie „Dziennik Bałtycki”, że „wg przepisów wspólnoty są odpowiedzialne za 

odśnieżanie dróg przy swoich posesjach”. Wobec powyższego poprosiła o 

podanie dokładnie jakie to są przepisy.  

Poinformowała, że mieszkańcy skarżą się na obsługę przez przewoźników 

RYDWAN i Krzyżanowski, ich kursy są niepunktualne i zdarzają się wypadki 

wcześniejszego przyjazdu autobusu np. 10 min. przed planowanym kursem. 

Zadała pytanie czy gmina, radni mają wpływ na zdyscyplinowanie 

przewoźników.  

 

Radna Pani Mariola Gęsiarz poprosiła o podanie liczby rachmistrzów, którzy 

będą przeprowadzały spis ludności na terenie naszej gminy, jakie kryteria 

kandydaci na rachmistrzów muszą spełniać, czy mogą to być osoby bezrobotne 

nie zarejestrowane oraz w jaki sposób poinformowano mieszkańców o naborze.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poprosił 

Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy Panią Sylwię Grabowską o 

prowadzenie dalszej części obrad. 

 

a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenie wysokości diet dla 

sołtysów Gminy Miłoradz. 

Poprosiła o opinię Komisję Finansową. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że Komisja Finansowa zaakceptowała 

dietę dla sołtysów w wysokości 180zł. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenie wysokości diet dla 

sołtysów Gminy Miłoradz w wysokości 180zł. 
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Uchwała Nr III/7/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów Gminy Miłoradz w 

głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia zryczałtowanych 

diet dla radnych Gminy Miłoradz. 

Poprosiła o opinię Komisję Finansową. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że Komisja Finansowa proponuje 

zryczałtowaną dietę dla radnych w wysokości: 

1. Przewodniczący Rady Gminy – 1200zł, 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – 700zł, 

3. Przewodniczący komisji – 500zł. 

4. pozostali radni – 400zł. 

Poinformował ponadto, że ww. wysokości diet zostały zaakceptowane 

stosunkiem głosów 2:1.  

 

Radny Pan Andrzej Rogoziński zgłosił wniosek aby wysokość 

zryczałtowanych diet dla radnych pozostawić na tym samym poziomie co w 

poprzedniej kadencji: 

1. Przewodniczący Rady Gminy – 1200zł, 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – 700zł, 

3. Przewodniczący komisji – 400zł. 

4. pozostali radni – 300zł. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek zgłosił wniosek aby wysokość zryczałtowanych 

diet dla radnych wynosiła: 

1. Przewodniczący Rady Gminy – 1200zł, 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – 700zł, 

3. Przewodniczący komisji – 450zł, 

4. pozostali radni – 350zł. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie wniosek komisji finansowej. 

 

Propozycja Komisji Finansowej w sprawie ustalenia wysokości 

zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 

została odrzucona 7 głosami za i 8 głosami przeciw. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie wniosek Radnego Pana Ryszarda Bolka. 

 

Wniosek Radnego Pana Ryszarda Bolka w sprawie ustalenia wysokości 

zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
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został przyjęty 10 głosami za, 4 głosami przeciw i 1 głosem wstrzymującym 

się. 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia zryczałtowanych 

diet dla radnych Gminy Miłoradz w wysokości: 

1. Przewodniczący Rady Gminy – 1200zł, 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – 700zł, 

3. Przewodniczący komisji – 450zł, 

4. pozostali radni – 350zł. 

 

Uchwała Nr III/8/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie ustalenia zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz w 

głosowaniu jawnym została przyjęta 11 głosami za i 4 głosami przeciw. 
 

c. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Miłoradz. 

Poprosiła o opinię Komisję Finansową. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek poinformował, że stosunkiem głosów 2:1 komisja 

zaproponowała wzrost płacy wójta: 

1. wynagrodzenie zasadnicze z 5000zł na 5400zł - brutto, 

2. dodatek funkcyjny na tym samym poziomie 1500zł - brutto, 

3. dodatek specjalny z 20% na 30% sumy wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego. 

Ww. składniki wynagrodzenia dałyby wzrost płacy o 1050zł brutto w 

porównaniu z dotychczasowym wynagrodzeniem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski poinformował, że na 

Konwencie Przewodniczących padły 3 propozycje. Pierwsza – pozostawić 

wynagrodzenie na tym samym poziomie, druga – dokonać podwyższenia 

dodatku specjalnego do 30% (wzrost płacy o 650zł brutto) i trzecia – dokonać 

podwyższenia dodatku specjalnego do 25% (wzrost płacy o 320zł brutto). W 

wyniku dyskusji i głosowań wybrano trzecią propozycję. 

Jednak podczas posiedzenia Komisji Finansowej posiadał już informację jaki 

poziom wynagrodzenia uchwalili radni trzech gmin ościennych. Gmina Malbork 

wzrost o 1500zł i wynagrodzenie wójta wynosi 9750zł, Gmina Stare Pole wzrost 

o 1000zł i wynagrodzenie wójta wynosi 9800zł, Miasto Malbork wzrost o 

1800zł i wynagrodzenie burmistrza wynosi 12000zł. 

Przedstawioną przez Przewodniczącego Komisji Finansowej Radnego Pana 

Ryszarda Bolka propozycję komisji wzrostu płacy wójta argumentował, 

długoletnim stażem zarządzania gminą (od końca lat 80-tych), czyli jest osobą, 

która najdłużej sprawuje ten urząd w powiecie. Ponadto nasza gmina pozyskuje 

bardzo dużo środków finansowych z zewnątrz, za co jest wielokrotnie 
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wyróżniana. Dnia 11 stycznia wójt ma otrzymać kolejne wyróżnienie za 

pozyskiwanie dużych środków finansowych w przeliczeniu na jednego 

mieszkańca. 

 

Radny Pan Andrzej Rogoziński złożył wniosek aby wysokość wynagrodzenia 

wójta pozostawić na tym samym poziomie co obecnie. Zasugerował, że do 

sprawy wynagrodzenia wójta radni wrócą po roku widząc efekty pracy. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod glosowanie wniosek Radnego Pana Andrzeja Rogozińskiego o 

utrzymaniu wysokości wynagrodzenia wójta na obecnym poziomie. 

 

Wniosek Radnego Pana Andrzeja Rogozińskiego w głosowaniu jawnym 

został odrzucony 6 głosami za, 7 głosami przeciw i 2 głosami 

wstrzymującymi się. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek zwrócił się z pytaniem, czy może zgłosić wniosek, 

który radni zaakceptowali podczas Konwentu Przewodniczących. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski poinformował, że w 

trakcie głosowania nie można zgłaszać wniosków. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie wniosek Komisji Finansowej. 

 

Wniosek Komisji Finansowej w głosowaniu jawnym nie został przyjęty 7 

głosów było za, 7 głosów było przeciw 1 głos był wstrzymujący się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski poinformował, że nie 

może skontaktować się z radcą prawnym aby wyjaśnił co zrobić w zaistniałej 

sytuacji, głosowania nierozstrzygniętego. Zaproponował przejście do 

następnych punktów porządku obrad i do tego nierozstrzygniętego punktu 

wrócić później. 

 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił o podjęcie uchwały o utrzymaniu 

wysokości wynagrodzenia wójta na obecnym poziomie. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że nie można powtórnie głosować 

wniosku, który został wcześniej odrzucony. 

 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, że Przewodniczący Rady 

Gminy ma prawo przerwać obrady sesji. 

 

Radna Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska stwierdziła, że Przewodniczący 

Rady Gminy ma obowiązek zorganizować tak obrady aby na sesji obecny był 
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radca prawny, a nie kontaktować się z nim telefonicznie. Ponadto stwierdziła, że 

uchwały powinny być wcześniej omawiane na posiedzeniach w komisjach i 

obecna sytuacja jest efektem braku pracy w komisjach.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski odpowiadając 

stwierdził, że sytuacja jest wyjątkowa. Komisje zostały powołane na ostatniej 

sesji, a potrzeba szybkiego zwołania dzisiejszej sesji i okres świąteczny 

uniemożliwiły zwołanie posiedzeń poszczególnych komisji. Poinformował, że 

jest oczywiste, iż radni będą pracować głównie w komisjach. W sprawie 

nieobecności radcy prawnego na sesji stwierdził, że taka sytuacja trwa kilka lat i 

nie jest to nowość.  

 

Radna Pani Mariola Gęsiarz zwróciła się z pytaniem, kto powinien zgłosić 

wniosek, który został zaakceptowany na posiedzeniu Konwentu 

Przewodniczących i dlaczego nie został podczas dyskusji złożony. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski stwierdził, że na 

posiedzeniu Komisji Finansowej ustalono wyższe wysokości składowych 

wynagrodzenia i wobec powyższego do głosowania zgłoszono dwa skrajne 

wnioski. Wobec wcześniejszego oświadczenia wójta, że wzrostu wynagrodzenia 

o 5% dodatku, czyli 180zł netto nie przyjmie, jako przewodniczący nie zgłosił 

tego wniosku. 

Poinformował, że w celu uniknięcia przedłużania obrad proponuje przejść do 

następnych punktów porządku, a po uzyskaniu opinii od radcy prawnego 

wspólnie radni zdecydują co robić dalej. Uwag nie wniesiono. 

  

d. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Miłoradz na okres od 1.03.2011r. do 28.02.2012r. 

 

Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała, że 30 listopada 

br. wpłynął wniosek Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miłoradzu o 

zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłoradz (wniosek stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu). We wniosku określono wzrost ceny o 2 gr. 

(netto) za 1m
3
 przesyłu ścieków. Ponadto stwierdziła, że od 1 stycznia 2011r. 

wzrośnie VAT z 7% do 8%. Wzrost o 2 gr. ceny za przesył ścieków i 

podniesienie stawki VAT spowoduje wzrost ceny wody i ścieków o 9gr. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że Komisja Finansowa zaakceptowała 

podwyżkę. Ponadto wyraził opinię, że podwyżka stawki VAT nie jest od nas 

zależna. 

Więcej uwag nie wniesiono. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr III/9/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłoradz na okres od 1.03.2011r. 

do 28.02.2012r. w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 

głosem przeciw. 
 

e. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2010 roku. 

 

Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik złożyła wniosek o zmianę kwoty 

z 101.000zł na 96.730zł. Zmiana wynika z wydatkowania kwoty 4.270zł na 

dokumentację projektową. O ww. zmianie urząd został poinformowany w dniu 

wczorajszym pismem z Zarządu Dróg Powiatowych (pismo stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu). 

Uwag nie wniesiono 

  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie ww. wniosek Skarbnik Gminy Pani Marzeny 

Jendernalik. 

 

Wniosek Skarbnik Gminy Pani Marzeny Jendernalik w głosowaniu 

jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poprosiła o opinię w sprawie projektu uchwały Komisję Finansową. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że Komisja Finansowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą zmianą.  

 

Uchwała Nr III/10/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2010 roku w głosowaniu 

jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 

f. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia 

Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2010 (zmiana VIII). 
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Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budżecie: 

TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 

W rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zwiększa się plan wydatków 

bieżących na realizację zadań statutowych o kwotę 4.600zł z przeznaczeniem na 

odśnieżanie dróg gminnych. 

OŚWIATA I WYCHOWANIE 

W rozdziale 80104 – w Przedszkolu zwiększa się plan wydatków na dotacje na 

zadania bieżące  o kwotę 1.000zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

uczęszczania dzieci z naszej gminy do przedszkola w Malborku i w Tczewie. 

OCHRONA ZDROWIA 

W rozdziale 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi zwiększa się plan 

wydatków bieżących o kwotę 4.400zł na realizację programu Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

POMOC SPOŁECZNA 

W rozdziale 85295 – W Pozostałej działalności zwiększa się plan dochodów o 

kwotę 600zł – środki otrzymane z Gminy Lichnowy na dowożenie uczestników 

do Środowiskowego Domu Samopomocy w Kończewicach, jednocześnie 

zwiększa się plan wydatków bieżących na realizację zadań statutowych o w/w 

kwotę z przeznaczeniem na zakup paliwa do samochodu. 

GOSPODARKA KOMUNALNA I  OCHRONA ŚRODOWISKA 

W rozdziale 90003 – Oczyszczanie miast i wsi zmniejsza się plan wydatków 

bieżących na realizację zadań statutowych o kwotę 10.000zł. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poprosiła o opinię w sprawie projektu uchwały Komisję Finansową. 

Radny Pan Ryszard Bolek stwierdził, że Komisja Finansowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 

poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr III/11/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 (zmiana VIII) w głosowaniu 

jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski zaproponował, żeby 

przejść do kolejnych punktów porządku obrad, gdyż nie ma jeszcze opinii od 

radcy prawnego w sprawie nierozstrzygniętej uchwały w sprawie 

wynagrodzenia wójta.  

Uwag nie wniesiono 

 

Ad. 9 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 

poinformował, że tereny po byłej kolei wąskotorowej są własnością PKP. 

Wyraził opinię, że gmina wystąpi z wnioskiem o przejęcie tych terenów na 

swoją własność. 
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Inspektor ds. budownictwa Pan Jerzy Balik poinformował, że w obrębie 

obiektu w Gnojewie zostaną postawione tablice informujące o zagrożeniu. 

   

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w sprawie za jakie środki finansowe zbiera 

oświadczenia od mieszkańców architekt, stwierdził, że firma, która wygrała 

przetarg na zrobienie dokumentacji kanalizacji Bystrza i Mątw Małych ma 

obowiązek uzyskać stosowne oświadczenia od mieszkańców. Po przetargu, do 

którego zgłosiło się 12 firm, wykonanie dokumentacji będzie kosztowało gminę 

35tys.zł. 

W sprawie przepisów, które zobowiązują mieszkańców do odśnieżania, 

stwierdził, że w najbliższych dniach przekaże radnym podstawę prawną. 

Jednocześnie poinformował, że w grudniu na odśnieżanie wydatkowano kwotę 

20tys.zł.    

W temacie przewozów poinformował, że gmina, radni mają wpływ na 

wyrażenie lub nie wyrażenie zgody na obsługiwanie gminy przez danego 

przewoźnika. W naszej sytuacji nie wyrażenie zgody wiąże się z pozbawieniem 

mieszkańców dojazdu do Malborka. Poinformował, że o każdym zdarzeniu 

pisemnie lub telefonicznie informuje się przewoźnika, ale z ich strony widoczny 

jest brak reakcji. 

 

Sekretarz Urzędu Pan Rajmund Kossarzecki poinformował, że w ramach 

spisu ludności nasz teren będzie obsługiwało dwóch rachmistrzów spisowych. 

Rachmistrzem może być osoba nie karana i posiadająca pełnię praw 

obywatelskich. Stosowne ogłoszenia o naborze zostały rozwieszone w każdym 

sołectwie i jest tam zawarta informacja o preferowaniu osób bezrobotnych. 

Status osoby bezrobotnej uzyskuje się przez zarejestrowanie w Powiatowym 

Urzędzie Pracy. Poinformował, że do dnia dzisiejszego zgłosiły się trzy osoby. 

 

Ad. 10 

Radny Pan Ryszard Bolek wyraził opinię, że Konwent Przewodniczących i 

jego głosowania są odrębną formą organizacyjną radnych. W celu uniknięcia 

sytuacji spornych potrzebna jest praca radnych w poszczególnych komisjach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski poinformował, że 

wracamy do dyskusji w sprawie nierozstrzygniętej uchwały w sprawie 

wynagrodzenia wójta i poprosił o prowadzenie Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy Miłoradz Panią Sylwię Grabowską. 

 

Radny Pan Ryszard Bolek wyraził opinię, że należy przegłosować zmianę 

porządku obrad. Ponadto poprosił aby tę część prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Tadeusz Majewski gdyż wynikłą sytuację należy uznać za 

nadzwyczajną. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski wyraził opinię, że nie 

jest to zmiana porządku obrad gdyż podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia 

wójta zostało przez niego odroczone. 

 

Radna Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska stwierdziła, że nie jest to 

odroczenie gdyż złożone wnioski formalne nie zostały przyjęte (pierwszy – 

odrzucony, drugi – nierozstrzygnięty) i wobec powyższego nie doszło do 

głosowania uchwały. Ponadto poinformowała, że nie było wspólnego 

uzgodnienia powrotu do dyskusji w sprawie projektu uchwały pkt 8, ppkt c. 

Wyraziła opinię, że żaden wniosek i projekt uchwały w tym punkcie głosowany 

być nie może.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski stwierdził, że wobec 

braku opinii radcy prawnego możemy wrócić do tej nierozstrzygniętej uchwały, 

możemy odroczyć sesję lub pozostawić tą uchwałę nierozstrzygniętą. 

 

Radny Pan Andrzej Fijas przytoczył zapis paragrafem 43 pkt 8 Statutu Gminy 

Miłoradz „Z wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad może wystąpić każdy 

radny oraz Wójt. Wniosek o uzupełnienie porządku i jego zatwierdzenie lub 

zdjęcie z porządku obrad zapada bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady.” Następnie zaproponował, aby przegłosować zmianę porządku 

obrad, a następnie wnioski do projektu uchwały w sprawie projektu uchwały 

wynagrodzenia wójta.  

 

Radna Pani Sylwia Witek stwierdziła, że radni powinni podjąć decyzję o 

zmianie porządku obrad.  

 

Radny Pan Ryszard Bolek wyraził opinię, że źle się stało, że nie zgłoszono 

innych wniosków, które radni mogliby głosować. Poparł stanowisko Radnego 

Pana Andrzeja Fijas.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski poddał pod głosowanie 

wniosek formalny Radnego Andrzeja Fijas o wprowadzeniu do porządku obrad 

pkt 11 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Miłoradz i pkt 12 Zakończenie obrad (dotychczasowy pkt 11). 

 

Wniosek Radnego Pana Andrzeja Fijas w sprawie zmiany porządku obrad 

w głosowaniu jawnym został przyjęty 8 głosami za, 6 głosami przeciw i 1 

głosem wstrzymującym się. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poprosił 

Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy Panią Sylwię Grabowską o 

prowadzenie tego punktu obrad. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Miłoradz. 

Następnie przedstawiła uzgodnioną na posiedzeniu Konwentu 

Przewodniczących wysokość płacy wójta: 

1. wynagrodzenie zasadnicze 5000zł - brutto, 

2. dodatek funkcyjny 1500zł - brutto, 

3. dodatek specjalny 25% sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego. 

 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński złożył wniosek formalny aby wysokość 

wynagrodzenia wójta pozostawić na tym samym poziomie co obecnie. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
poddała pod głosowanie propozycję uzgodnioną na posiedzeniu Konwentu 

Przewodniczących. 

 

Propozycja uzgodniona na posiedzeniu Konwentu Przewodniczących w 

głosowaniu jawnym została odrzucona 2 głosami za, 10 głosami przeciw i 3 

głosami wstrzymującymi się. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
poddała pod głosowanie wniosek formalny Wójta Gminy Pana Tadeusza 

Bilińskiego. 

 

Wniosek formalny Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego w głosowaniu 

jawnym został przyjęty 9 głosami za i 6 głosami wstrzymującymi się. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętym wnioskiem. 

 

Uchwała Nr III/12/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 28 grudnia 2010 roku w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Miłoradz w głosowaniu 

jawnym została przyjęta 13 głosami za i 2 głosami wstrzymującymi się. 

 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Majewski ogłosił zakończenie i 

podziękował za udział w obradach III Sesji Rady Gminy Miłoradz. 

 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

Tadeusz Majewski 


